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Hargita  megyéből  az  Erdélyi  Magyar  Nemzeti  Tanács  (EMNT)  és  az  Erdélyi  Magyar
Néppárt  hét  autóbuszt  indít  a  vasárnap  Marosvásárhelyen  megtartandó
autonómiatüntetésre.  Összesen  350  embert  mozgósítottak.

Tiboldi László, az EMNT csíkszéki szervezetének elnöke, valamint György László, az EMNP Hargita
megyei elnöke a Néppárt csíkszeredai székhelyén tartott szerdai sajtótájékoztatón felhívta a
figyelmet, hogy a székelységnek ki kell állnia szimbólumai és az autonómia mellett. A parlamenti
eszközök nem elegendők, ezért élni kell a törvényesen megszervezett civilizált utcai tüntetések
lehetőségével, ami ugyanúgy a demokratikus játékszabályok része, mint a parlamenti politizálás –
hangzott el.
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Tiboldi kifejtette, a Székely Nemzeti Tanács (SZNT) által kezdeményezett autonómiatüntetésre –
amelyhez az EMNT és a Néppárt társszervezőként csatlakozott – a médián keresztül igyekeztek
felhívni az emberek figyelmét, ezzel párhuzamosan pedig Hargita megyében több mint kétezer
plakátot függesztettek ki, bátorítva Székelyföld lakosságát, hogy minél többen vegyenek részt
március 10-én Marosvásárhelyen, a Székely Vértanúk Emlékművénél 17 órakor kezdődő
megmozduláson. „Fontosnak tartjuk a folytonosságot is, Sepsiszentgyörgyön tavaly november
24-én volt tüntetés, most Marosvásárhelyen, és minden bizonnyal lesz folytatás a jövőben is, hogy
hallják meg hangunkat, a közösség akaratát, és vegyék azt komolyan” – hangsúlyozta Tiboldi.



Megjegyezte, a most esedékes tüntetésre külön biztonsági szolgálatot is felkértek a rendfenntartás
érdekében, akik a rendőrség és a csendőrség munkáját fogják segíteni.
 
„A kis lépések politikája csődöt mondott, ezért vissza kell térni demokratikus jogunkhoz, az utcán
való tüntetéshez. Székelyföld jövője szempontjából csak egy megoldás létezik, ami az autonómia és
az egységes régió. Nem létezik B-terv, hisz csak az egységes és teljes Székelyföldet felölelő régió
az egyetlen elfogadható megoldás” – nyomatékosította György László. Megjegyezte, hogy az
RMDSZ-vezetők már Beszterce vagy Brassó megyével való közös régióról beszélnek. „Ezzel eleve
feladták a Székelyföldet mint egységes régiót, ezt mi nem tudjuk elfogadni” – szögezte le György.
Az autonómiatüntetésre buzdító falragaszok kifüggesztésével kapcsolatban megemlítette, hogy
rendőri túlkapások is történtek, ugyanis az egyenruhások több esetben is zaklatták és fenyegették
a plakátolókat.
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